
 

 

 

Folketingets Børne- og Undervisningsudvalg har den 24. september 2020 stillet føl-

gende spørgsmål nr. 514 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed 

besvares foreløbigt.   

 

Spørgsmål nr. 514:  

”Ministeren bedes oplyse, hvor stor en del af de 600 mio. kr., (der med FL20 årligt 

er afsat til løft af psykiatrien), der er brugt til konkrete løft af børne- og ungepsyki-

atrien? Opgørelsen bedes opgjort pr. region og med beskrivelse af hver enkelt initia-

tiv. Spørgsmålet stilles som opfølgning på samråd den 24. september 2020, jf. sam-

rådsspørgsmål R.” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Danske Regioner om bidrag. 

Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet ultimo november 2020.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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